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Programma Ledencongres maandag 23 januari 2017

11.00 uur   Ontvangst met koffie en thee

11.30 uur   Opening door Ben Francooy, voorzitter FNV Horecabond
 
11.40 uur   Vaststellen verslag Ledencongres 14 november 2016 

11.45 uur   Mededelingen van het Hoofdbestuur

11.50 uur  Meerjarenbeleid FNV

12.15 uur  Presentatie kandidaten secretaris-penningmeester

13.00 uur  Lunch 

14.00 uur  Verkiezing secretaris-penningmeester

14.15 uur  Voordracht kandidaat geschillencommissie
   Verkiezing geschillencommissie

14.30 uur  Manifest ‘De kracht van samenwerking’
   Strategie FNV Horecabond
   Inzet FNV Horecabond middelbaar beroepsonderwijs

15.15 uur  Korte pauze

15.30 uur  Vervolg Manifest ‘De kracht van samenwerking’
   Strategie FNV Horecabond
   Inzet FNV Horecabond middelbaar beroepsonderwijs

16.00 uur  Uitslag verkiezing secretaris-penningmeester 
   Uitslag verkiezing geschillencommissie
   
16.15 uur   Afsluiting 

16.20 uur   Start borrel

17.30 uur  Einde Ledencongres 



Kandidaten 
secretaris-penningmeester



ESTHER DE JONG
Geboortejaar: 1977
Beroep: Sectorhoofd Jong

Loopbaan/achtergrond 
“Mijn naam is Esther de Jong, 39 jaar, twee 
kindjes en een leuke man. Na de HEAO 
ben ik doorgestroomd naar de UVA 
waar ik Bedrijfskunde heb gedaan, 
afstudeerrichting Human Resources en 
Financieel Management. Mensen maken 
een organisatie en als werknemers 
gelukkig en tevreden zijn én met plezier 
naar hun werk gaan dan is dat uiteindelijk 
voor iedereen het beste. Dus extra 
belangrijk dat daar op een goede manier 
mee wordt omgegaan. Naast mijn studie 
heb ik altijd gewerkt in de horeca.

Kandidaat voorgedragen 
door het Hoofdbestuur 

Mijn loopbaan is begonnen in de sales bij 
een tussenpersoon, volgens mijn opa was  
het goed om te leren omgaan met allerlei 
soorten mensen en met weerstand. Hoe 
zorg je ervoor dat je goed kan inspelen op 
de behoefte van de ander en hoe zorg je 
ervoor dat je weerstand kunt ombuigen 
naar iets positief? Dat salesjaar heeft mij 
inderdaad veel gebracht, maar uiteindelijk 
wilde ik toch veel liever verder in de 
pensioenen, want dan kon ik mensen 
inhoudelijk ook echt verder helpen naast 
het feit dat ik de complexiteit van de 
materie ook erg interessant vond.
  
Uiteindelijk heb ik zes jaar gewerkt als 
adviseur van pensioenfonds(besturen), 
vooral op het gebied van deelnemerscom-
municatie- en participatie, kostenbespa-
ringen en wetwijzigingen. Op dat moment 
werd de prepensioenregeling afgeschaft, 
dus je kunt je voorstellen hoe belangrijk 
het was dat deelnemers op een goede 
manier werden betrokken en op de 
hoogte werden gesteld. 

Echter, na zes jaar met ouderen te hebben 
gewerkt vond ik het ook leuk om een keer 
met jongeren te werken. Zodoende ben ik 
in de werving- selectie en coaching terecht 
gekomen (3,5 jaar eigen bedrijf) waar ik 
mij vooral heb gericht op jongeren met 
een afstand tot de arbeidsmarkt. 

Kandidaat secretaris-
penningmeester



Weer was de rode draad het betrekken van 
de jongeren, luisteren naar hun behoeften 
en proberen om daarop in te spelen. 
Hartstikke leuk, alleen bleef het wat mij 
betreft nog te commercieel, ik wilde heel 
graag mijn kennis en ervaring inzetten 
voor maatschappelijke doeleinden, 
waarbij het niet alleen gaat om het 
individu, maar ook om het collectief, dus 
toen de functie bij FNV Jong voorbij 
kwam was de keuze snel gemaakt. 

Inmiddels ben ik 7 jaar, 3 besturen, een 
verzelfstandiging en een fusie verder 
en staat er een mooie bloeiende sector 
die zorgt voor vernieuwing, die bruggen 
probeert te bouwen tussen jong en oud, 
die zorgt dat jongerenthema’s worden 
geagendeerd en aangepakt, die weet wat 
er leeft onder deze doelgroep, die de taal 
spreekt van de jongeren en deze groep 
betrekt bij de FNV om ervoor te zorgen dat 
er over 20 jaar nog steeds een krachtige 
vakbond bestaat. Als sectorhoofd van 
Jong ben ik heel trots en zet ik mij nog 
elke dag met veel plezier in, maar ik vind 
het ook tijd om het stokje over te dragen. 

Ik zou het een eer vinden om aan de slag 
te mogen gaan bij FNV Horecabond om 
samen met de leden en de mensen die 
werken bij deze mooie bond, FNV Horeca-
bond nog mooier en groter te maken en 
vooral dichtbij de leden te brengen.”

Wat is volgens jou de belangrijkste 
eigenschap waar een Hoofdbestuurder 
van FNV Horecabond aan moet 
voldoen?
“Zichtbaar zijn, echt kunnen luisteren 
naar de leden, weten wat er leeft en 
speelt, om daar vervolgens ook echt wat 
mee te doen en bij voorkeur met de leden 
samen.”

Waar wil jij je sterk voor maken de 
komende vier jaar bestuursperiode?
“Zichtbaarheid van de bond vergroten, 
zorgen voor de nodige vernieuwingen om 
dichterbij de (potentiële) leden te komen 
om te weten wat er leeft en speelt zodat 
je hierop in kunt springen. Zorgen voor 
meer jonge leden, leden betrekken en 
activeren en zorgen dat de arbeidsvoor-
waarden en omstandigheden van 
werknemers in vooral de horeca kunnen 
worden verbeterd.”

Waar word je gelukkig van?
“Mensen.”

Wat is jouw motto? 
“Leef het leven, help anderen, doe wat je 
zegt, durf te dromen, neem soms risico, 
werk hard, wees positief, ga uit van je 
eigen kracht en zet anderen in hun kracht.“



Geboortejaar: 1971
Beroep: Beleid- en Projectmedewerker  
Pensioenen FNV Horecabond

“Sinds 2010 houd ik mij binnen de FNV 
Horecabond bezig met pensioenen en 
ben ik als pensioenfondsbestuurder 
samen met andere bestuurders eind-
verantwoordelijk voor onder andere het 
financieel beleid van twee pensioenfond-
sen (één met inmiddels € 8,5 miljard en 
één met ruim € 600 miljoen vermogen). 

Bovendien ben ik in het verleden in 
verschillende verenigingen penning- 
meester geweest. 

Kortom, met pensioen, financieel beleid 
en het hiervoor verantwoordelijk zijn, heb 
ik dus zeer ruime ervaring.

Door mijn werkzaamheden voor de bond 
en in de pensioenfondsen ken ik de 
horeca, catering en recreatie en ben ik op 
de hoogte van belangrijke ontwikkelingen 
in de sectoren. Tevens weet ik uit eigen 
ervaring door het bedrijf van mijn vrouw, 
dat het werken in de horeca niet alleen 
hard werken is. Het is ook een vak dat zich 
ontwikkelt, net zoals de maatschappij, en 
je moet inspelen op kansen en je klanten. 
In de nieuwe wereld moet een werknemer 
kunnen vertrouwen en bouwen op een 
organisatie die hem proactief steunt in zijn 
werkzame leven.

In mijn vorige functies en huidige heb ik 
leren inspelen op nieuwe ontwikkelingen, 
heb ik problemen opgelost en oplossingen 
bedacht. Hierbij stonden/staan de relatie 
met mensen/klanten altijd centraal. Deze 
competenties wil ik graag inzetten op een 
strategisch niveau voor de werknemers in 
de horeca, catering en recreatie en om de 
vakbond toekomstbestendig te maken 
waar werkgevers niet omheen kunnen.”

FRANK JANSEN

Kandidaat secretaris-
penningmeester

Kandidaat voorgedragen 
door Martien de Haan & 

Luis Vertiz Rodriguez



Voordracht geschillencommissie



Voordracht geschillencommissie

De bond kent een geschillencommissie. Deze commissie beslist over geschillen tussen 
een lid enerzijds en de bond of bondsorganen anderzijds, met uitzondering van de 
klachten over de dienstverlening. Deze commissie beslist ook over geschillen met betrek-
king tot het redactionele gedeelte van het vakblad. De commissie bestaat uit drie leden 
en wordt gekozen door het Ledencongres. De commissie regelt haar eigen werkwijze, 
beslist in hoogste instantie en deelt deze beslissing schriftelijk mee aan het lid en aan het 
bondsorgaan.

Aangezien er een vacature is ontstaan binnen de geschillen commissie doet het 
Hoofdbestuur een voordracht van de volgende kandidaat:

Naam:       Piet Hamelink
Geboortedatum:     13 januari 1948
Lid van FNV Horecabond sinds:    1977

Actief kaderlid. Voormalig lid van de Bondsraad, Hoofdbestuur en de cao-commissie. 

 



Manifest: De kracht van samenwerking
Veranderingen in de samenleving, de arbeidsmarkt, slechte relaties op de werkvloer
 tussen leidinggevenden en medewerkers maken dat de positie van werknemers in de 
horeca, contractcatering en recreatie meer dan ooit onder druk staat. Het ontbreken van 
een cao voor de horeca, werkgevers die de regels nog weleens aan hun laars lappen en 
de focus op flexwerk betekenen steeds minder inkomenszekerheid voor werknemers. 

Op het Ledencongres van 14 november 2016 hebben de leden de koers voor de komende 
jaren bepaald voor FNV Horecabond. Een koers waarmee FNV Horecabond werkgevers in 
de horeca, contractcatering en recreatie uitdaagt afspraken te maken die passen bij deze 
tijd, de (deel)sector of de regio waarin zij actief zijn en samen ‘de weg naar boven’ vinden.

Dit manifest draagt uit waar de leden van FNV Horecabond voor staan.



1. Fatsoenlijke arbeidsvoorwaarden voor iedereen
FNV Horecabond wil fatsoenlijke arbeidsvoorwaarden voor iedereen die in de 
horeca, de contractcatering en de recreatie werkt. FNV Horecabond herkent de toegeno-
men verschillen in behoeften en belangen in arbeidsvoorwaarden. Hotels, cateringbedrij-
ven, vakantieparken of een café; ieder soort bedrijf kent andere gasten, werkzaamheden, 
werktijden, omstandigheden en thema’s. FNV Horecabond gaat zich nadrukkelijk richten 
op een collectief basispakket met ruimte voor differentiatie in de vorm van aanvullende 
afspraken gerelateerd aan de branche, functie, lokale situatie en de persoon.

2. Zichtbaarheid vergroten
We bereiken het meest als we onze collectieve kracht laten zien. Door leden die actief hun 
betrokkenheid tonen en een vakbond die zichtbaar is. Zichtbaar op de werkvloer, in de 
regio’s, in bedrijven, op scholen, bij individuele werknemers en in de media. We gaan ons 
netwerk van actieve leden verder uitbreiden, kiezen voor een doelgroepgerichte benade-
ring en gaan meer lokaal en regionaal aan de slag om de binding met de werknemers in de 
sectoren te vergroten. Organiseren van collectieve kracht van werknemers zal hierbij een 
belangrijke rol spelen.

3. Werken aan vakmanschap
In de sector horeca heeft slechts een kwart van de werknemers een vakopleiding. 
FNV Horecabond vindt dat de sector collectief beleid moet ontwikkelen op scholing en 
opleiding en zich daarbij nadrukkelijk richten op jongeren. Medewerkers in alle drie de 
sectoren moeten de kans krijgen zich verder te ontwikkelen tot vakbekwame, 
servicegerichte medewerkers die op niveau kunnen presteren.

4. Gezamenlijk belang werkgevers en werknemers
Voor een gezonde sector zijn goed gekwalificeerde, gemotiveerde medewerkers nood-
zakelijk. Met passie, trots en vakmanschap geven zij vorm aan de gastvrijheid. Zij dragen 
substantieel bij aan het succes van een bedrijf. Zonder fatsoenlijke arbeidsvoorwaarden is 
dit niet haalbaar. FNV Horecabond start de dialoog en zoekt de samenwerking met 
werkgevers en werkgeversorganisaties op, op regionaal en sectoraal niveau om te werken 
aan een gezonde sector en misstanden aan te pakken. 



Louis Armstrongweg 100, 1311 RL Almere,  
info@fnvhorecabond.nl, www.fnvhorecabond.nl


